
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 5/2021-2025 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

10 listopada 2021 

 

 

1. Otwarcie zebrania przez Prezesa Andrzeja Redę 

2. Podpisanie protokołów z poprzednich zebrań. 

3. Omówienie kwestii wykreślenia Tadeusza Luzaka spośród zawodników WZBS. Stwierdzono, że o 

sprawie należy poinformować PZBS. Prezes Andrzej Reda zaproponował zakaz uczestnictwa dla 

w/w zawodnika w zawodach organizowanych przez WZBS do czasu zakończenia postępowania 

ws. Fundacji na rzecz Warszawskiego Związku Brydża Sportowego toczącego się przed 

Ministerstwem Sportu i Prokuraturą. 

4. Podjęto jednogłośnie uchwałę odpowiadająca w treści ww. propozycji oraz ponadto wzywająca 

Tadeusza Luzaka do uregulowania zaległości finansowych na rzecz WZBSu. 

5. Prezes Andrzej Reda zaproponował wprowadzenie limitu powyżej którego jakiekolwiek wydatki 

WZBSu wymagałyby zatwierdzenia przez co najmniej 2 członków WZBSu w tym Prezesa lub 

Wiceprezesa. 

6. Przyjęto odpowiednie Zarządzenie. 

7. Zaproponowano aby organizowanie zawodów sportowych pod egidą WZBSu wymagało zgody 

Prezesa lub Wiceprezesa WZBSu i jednego innego członka Zarządu WZBSu. 

8. Przyjęto odpowiednie Zarządenie. 

9. Członek Komisji Rewizyjnej Kazimierz Grzeszkowiak podjął kwestię IV Ligii. Stwierdzono, że nie 

powinno być limitu WK dla nowych drużyn. Zgodzono się także, że nie powinno być nagród 

finansowych dla zwycięzców Ligii.  

10. Podniesiono kwestię WOBów, ale postanowiono zająć się nią później. 

11. Postanowiono, że następne zebranie Zarządu WZBSu odbędzie się 18 listopada o godzinie 19:30. 

12. Postanowiono nie podnosić składek osobowych. Zaproponowano także aby obniżyć składkę 

drużynową o 100 zł. 

 

 

 


